
Betreft: Update jeugdzorg nav artikel Omroep Flevoland 
 
Aan de leden van de gemeenteraad, 
 
Vrijdag 6 juni is op Omroep Flevoland berichtgeving verschenen over de jeugdzorg in Lelystad, waarin 
onder andere wordt verwezen naar twee rapporten over de samenwerking in de jeugdketen. Eén 
daarvan betreft een onderzoek dat de gemeente in 2023 heeft laten uitvoeren. Een tweede rapport is 
recent nog vóór besluitvorming in de openbaarheid gekomen. 
 
Wij willen u met deze brief voorzien van feitelijke duiding en ons standpunt ten aanzien van de 
ontstane situatie, de inhoudelijke lijn die wij hanteren, en de vervolgstappen die we nemen. 
 
1. Onderzoek 2023 – geen publicatie 
Zoals we u al eerder hebben aangegeven, is er in 2023 door de gemeente Lelystad opdracht gegeven 
voor een onderzoek met de titel ‘Verbeteren samenwerking jeugdketen’. Dit onderzoek is ambtelijk in 
overleg met het bureau stopgezet, omdat het conceptrapport niet voldeed aan de inhoudelijke en 
methodologische eisen. Er is daarom geen definitief rapport opgeleverd. Voor de volledigheid voegen 
we nogmaals de brief uit 2023 met ons standpunt hierover bij. 
 
2. Resultaten cliëntervaringsonderzoek 
Recent zijn de resultaten van het cliëntervaringsonderzoek jeugd van de gemeente Lelystad over de 
jaren 2023/2024 in omloop gekomen. Dit document is nog niet besproken in het college, is dus niet 
vastgesteld en had nog niet openbaar mogen worden. Dat het nu toch is terechtgekomen bij media, 
achten wij onwenselijk en zorgelijk. 
 
3. Onvolledige berichtgeving 
Voordat het artikel verscheen, heeft Omroep Flevoland ons gevraagd onze reactie te geven. In het 
artikel is een gemeentelijke reactie geciteerd, maar deze blijkt onvolledig weergegeven. Juist de 
boodschap over samenwerking, de zorgvuldige omgang met onvolwaardige conclusies en de 
inhoudelijke verbeteragenda is in de publicatie niet meegenomen. Ter volledigheid voegen wij daarom 
onze oorspronkelijke reactie aan Omroep Flevoland als bijlage bij deze brief. 
 
4. Aantijgingen aan personen 
Daarnaast willen wij ons duidelijk uitspreken tegen de persoonlijke aantijgingen die in het artikel 
gedaan worden aan het adres van Jeugd Lelystad (JEL). Deze uitlatingen dragen niet bij aan een 
constructieve bestuurlijke en maatschappelijke samenwerking. Wij nemen hier daarom als college 
afstand van. 
 
5. Voortgang verbetertraject 
Deze situatie gaat voor ons niet over het afschuiven van verantwoordelijkheden. Waar de gemeente 
zelf beter kan, moet dat ook gezegd en hersteld worden. Juist daarom hechten wij aan zorgvuldige 
communicatie, heldere rolverdeling en het open blijven staan voor gesprek – met partners, 
professionals, inwoners en raadsleden. We hebben niets aan het blijven aanwijzen van fouten. Wat 
nodig is, is samenwerking en vooruitgang. Zoals recent besproken in uw raad is het verbetertraject 
inmiddels gestart, op basis van gezamenlijke uitgangspunten en oplossingsgerichte afspraken met 
Jeugd Lelystad en andere ketenpartners. 
 
Wij vertrouwen erop u hiermee helderheid te bieden en blijven beschikbaar voor verdere toelichting 
indien gewenst. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Lelystad 


